
Sprawozdanie Intergrupy Alfa 14.12.2024 
1. Przywitanie uczestników modlitwą o Pogodę Ducha. 
2. Odczytanie tekstów 12 Tradycji i 12 Koncepcji. 
3. Przedstawienie się uczestników spotkania. 
4. Sprawozdania przedstawicieli grup: 
a) Tadeusz - grupa „Maksymilian” 
-mityngi tematyczne, służby obsadzone. 
-w mityngach uczestniczy 10/15 osób. 
b) Piotr - grupa „Język Serca” 
-mityngi tematyczne, wszystko w normie. 
-grupa niesie posłanie poprzez roznoszenie ulotek, odwiedza ZK i AŚ oraz ośrodek dla bezdomnych 
w Jasińcu. 
-w grudniu odbyły się warsztaty Wielkiej Księgi. 
c) Adam - grupa „Błonie” 
-mityngi odbywają się w każdą niedziele oraz powstała nowa grupa pod tym samym 
adresem Saperów 63 w każdy czwartek o godzinie 18, czytana jest Wielka Księga. 
-mityngi tematyczne, grupa niesie posłanie poprzez roznoszenie ulotek do aptek 
i komisariatów, członkowie grupy niosą posłanie w wielu miejscach i strukturach AA. 
-raz w miesiącu odbywa się mityng spikerski. 
d) Janusz - grupa „Mateusz” 
-wszystko w normie 
e) Janusz - grupa „Ania” Sępólno Krajeńskie 
-na mityngi przychodzi około 20 osób. 
-część osób korzysta z Sponsora na programie 12 kroków. 
-współpraca z grupą terapeutyczną. 
f) Andrzej - grupa „Zwrot” 
-wszystko w normie 
-przychodzi około 10 osób, przychodzą osoby z terapii. 
g) Tomek - grupa „Jakub” 
-przychodzą nowicjusze, na mityngu około 20 osób. 
-temat z refleksji, został wybrany nowy prowadzący. 
h) Radek - grupa „Szczerość” 
-na mityngi przychodzi około 10 osób, są sponsorzy, jest literatura. 
-pojawiają się nowicjusze, grupa wpłaciła pieniądze na BSK. 
-gr. przekazuje biuletyny do ZK i AŚ. 
i) Piotr - grupa „Przystań” 
-mityngi tematyczne, spikerskie, czytanie Wielkiej Księgi, są sponsorzy i literatura 
-grupa niesie posłanie na Detoks do Świecia, roznoszenie ulotek, poprzez działanie 
w regionalnym biuletynie „Wisła". 
j) Bożena - grupa „Młodzi Trzeźwi” 
- Mityngi odbywają się regularnie w sobotę o godzinie 17:00 
Plac Piastowski 5 Bydgoszcz domofon- KLUB AA i AL ANON. 
-Grupa działa poprawnie z frekwencją ostatnio 3-10 osób na mityngach, 
służby w większości obsadzone, finanse dobre. 
ZACHĘCAMY DO UCZESTNICTWA W MINTYNGACH NASZEJ GRUPY. 
-Grupa wraz z Kamilem jeździ na detox do Świecia raz w miesiącu. 
-Czytane są Kroki i Tradycje. 
-Na mityngu można zakupić literaturę AA. 
-W grupie są osoby, które mogą sponsorować potrzebujących alkoholików. 



5. Sprawozdania Służb Intergrupy Alfa: 
a) Bożena - Rzecznik 
-Od ostatniego spotkania zmienił się stan liczebny grup w Intergrupie Alfa 
(19 grup z Bydgoszczy i 6 grup z okolic). 
-Powstała grupa Błonie- Big Book Study (czwartek 18:00, ul. Saperów 63). 

-W tym czasie uaktualniałam listę kontaktową służebnych Intergrupy Alfa, utworzyłam grupę na 

WhatsApp dla osób pełniących służbę pod nazwą Intergrupa ALFA.-W dniu 16.11.2024 roku brałam 

udział w XXIV Zgromadzeniu Sprawozdawczo Wyborczym Rady Regionu Kujawsko- Pomorskiego w 

Aleksandrowie Kujawskim w siedzibie grupy AA „Azyl” przy ul. Szczygłowskiego 5, podczas którego 

m.in. odbył się Wybór Służb do Rady Regionu i KSK AA. 

Rzecznik- Sebastian 
Sekretarz- Heniu 
Skarbnik- Piotr 
Koordynator G12- Igor 
Delegat do komisji informacji publicznej- Darek (od kwietnia) 
Delegat do komisji finansowej- brak 
-Ponadto poruszone zostały następujące sprawy: 
-05-07.04.2025r. Warsztaty ZK i AŚ w Licheniu 
-dostępność dla niepełnosprawnych (brak) 
-weryfikacja grup nienależących do Intergrupy (168 grup- czy są aktywne) 
-Warsztaty Tradycji podczas spotkania Intergrupy- ustalenie terminu (Agnieszka, Jachu) 
-G12K Grupa 12 Kroku Regionu Kujawsko-Pomorskiego- 48 emisariuszy 
-rozliczenie XI Zlotu Radości Pieczyska 2024. 
-Następne Spotkanie Regionu odbędzie się w sobotę 15.02.2025 roku. 
-W dniu 7.12.2024r. służyłam przy akredytacji podczas Soboty z Wielką Księgą w Koronowie. 
-Kontaktowałam się w celu ustalenia dzisiejszego spotkania oraz informacji zawiadamiającej na 
newsletter oraz skserowałam aktualny spis mityngów. 
b) Kamil - Sekretarz 
-wszystko w normie 
c) Piotr - Kolporter 
-sprzedaż idzie dobrze 
-pojawił się nowy kalendarz 
-Piotr zwraca uwagę, iż literaturę kupują zazwyczaj te same grupy 
-zachęca do nabywania literatury inne grupy 
d) Radek - Łącznik Internetowy 
-wszystko w normie 
e) Wojtek - Łącznik do ZK i AŚ 
-intensywne działanie 
-w Potulicach można sponsorować, przychodzi około 10 osadzonych 
-w Koronowie około 14 osób, jest literatura można sponsorować 
-w Fordonie zmienił się Dyrektor, planujemy spotkanie informacyjne 
-AŚ na Wałach Jagiellońskich, można wnosić literaturę, jest nowy psycholog 
-Przygotowujemy się do ogólnopolskich warsztatów w Licheniu 
f) Informacja Publiczna 
brak służebnego i sprawozdania 
g) Piotr - Skarbnik 
-Piotr zakończył służbę skarbnika 
-zaproponował Waldka na Skarbnika 



-Waldek został wybrany na nowego Skarbnika większością głosów po głosowaniu 
6. Rekomendacje i wolne wnioski: 
-Andrzej gr. „Zwrot" zwrócił uwagę na błędnie podpisaną Desiderate odnośnie tego 
gdzie i kiedy została odnaleziona... 
Agnieszka(Delegat) odpowiedziała:, iż tekst Desideraty został wycofany z literatury AA 
w 2011 roku 
-temat i wymiana zdań i opinii na temat zadawania pytań nowicjuszowi na pierwszym 
mityngu. Agnieszka (Delegat) odpowiedziała, iż takie pytania łamią Tradycje AA 
-Wiesław poruszył temat czytania na mityngach starych wersji kroków. 
Głosy z sali podkreślały, iż każda Grupa ma prawo sama ustalić, którą wersje czytają  

-Bartek zdał służbę koordynowania telefonu dyżurnego Intergrupy Alfa, wraz z kartą. 

Szukamy chętnego do przejęcia tej służby. 
-Bartek - Wałdów Królewski organizuje spotkania informacyjne dla pracowników i 
osób uzależnionych. Szukamy chętnych do poprowadzenia takiego spotkania w lutym 
lub Marcu 2025 roku. Zgłosił się Piotr, jako chętny. 
-Agnieszka (Delegat): 
Sprawozdanie ze spotkań KLiP – na spotkaniu pojawiło się pytanie o nową pozycję literatury 
„Plain Language Big Book”, która ma pomóc w lepszym zrozumieniu naszej podstawowej pozycji 
„Anonimowi Alkoholicy”, nie jest to nowe wydanie „Wielkiej Księgi”. Kolejnym tematem była 
ulotka „ABC Spikera” przede wszystkim chodzi o dodanie zagadnień związanych z mityngami on-
line. 
Prowadzone są rozmowy na tematy: 
1.Czy widzimy faktyczną potrzebę opracowania nowej ulotki skierowanej do osób w 
kryzysie bezdomności? Czy istniejące już ulotki są niewystarczające? 
2. Historie agnostyków żyjących Programem AA – czy Wspólnota widzi potrzebę 
przygotowania takiej publikacji, żeby agnostycy mogli lepiej odnaleźć się we Wspólnocie 
AA bez konieczności wprowadzania zmian w Programie AA. 
3. Głos kobiet w AA (historie Polek) – mamy bardzo mało tekstów nadesłanych do tej pory 
zatem pojawia się pytanie, co dalej z tą książką? Jakie są sugestie od Wspólnoty, co do dalszych 
działań. 
4. Rozwinięcie ulotki „Bezpieczeństwo w Internecie”, która aktualnie skupia się głównie 
na mediach społecznościowych. 
5. Jak skutecznie nieść posłanie poprzez literaturę AA oraz jak uzupełnić słabą znajomość 
literatury (przede wszystkim ulotek) wśród członków Wspólnoty? 
6. Ogłoszenia: 
-Bartek: szukamy chętnych do działania w każdą pierwszą sobotę miesiąca w 
w szpitalu Jurasza na oddziale dla osób uzależnionych, odbywają się tam spotkania informacyjne o 
godzinie 15-stej. Zapraszamy. 
7. Termin kolejnego spotkania Intergupy Alfa 22 Luty 2025 godzina 16:00. 
8. Zakończenie spotkania odmówieniem deklaracji odpowiedzialności. 
Po spotkaniu odbyły się Warsztaty Informacji Publicznej. 


